
                      
REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA BOL 
 
Na temelju članka 87. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Bol (“Službeni glasnik” 
Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19), Svjetlana Baković kao osoba imenovana od 
predsjednice vijeća, predlaže ovaj zapisnik sa 1/2025 sjednice općinskog Vijeća održane 
dana 21. prosinca 2025. godine, sa početkom u 08.00 sati, u uredu Općine Bol. 
 
Nazočni: Nataša Paleka Jakšić (predsjednica općinskog vijeća), Lea Marinković, Irena 
Eterović, Tonči Buljan, Zdravko Bartulović (prvi potpredsjednik općinskog vijeća), Ivan 
Cvitović, Tihomir Marinković, Ante Selak (drugi potpredsjednik općinskog vijeća). 
 
Izočni: Jakov Okmažić - opravdano 
 
Ostali nazočni: Katarina Marčić - načelnica Općine Bol, Kristian Bačić - pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol, Svjetlana Baković - zapisničar, Joško Egekher- 
predstavnik medija.  
 
A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 8 vijećnika. 
 
B) Dnevni red, predložen u materijalnima i nadopunjen točkom 7., je prihvaćen 
JEDNOGLASNO, te glasi:  

1. Rasprava i usvajanje Izvješća o radu povjerenstva i o namjenski utrošenim sredstvima 
u 2024. godini za potrebe katastarske izmjere. 
 

2. Rasprava i donošenje Zaključka o sufinanciranju poslova obnove zemljišnih knjiga za 
k.o. Bol za 2025. 
 

3. Rasprava i donošenje Odluke o lokalnim porezima općine Bol. 
 

4. Rasprava i donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj 
jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj. 
 

5. Rasprava i donošenje odluke o cjeniku usluga Dječjeg vrtića  „Mali Princ“ Bol. 
 

6. Usvajanje prijedloga načelnice o odabiru najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola 
za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol. 
 

7. Rasprava i donošenje zaključka po pristigloj molbi tvrtke Sunce hoteli d.d. 
 
C) Primanje na znanje zapisnika sa 8/2024 sjednice vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je konstatirala da nije zaprimljena ni 
jedna  pismena primjedba na zapisnik sa 8/2024 sjednice Općinskog vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je utvrdila da nema usmenih primjedbi 

Općina Bol
KLASA: 024-02/25-01/001
URBROJ: 2181-18-01-25-01
Bol, 25.2.2025.



 
 
 

2 

na zapisnik. 
Zapisnik je primljen na znanje sukladno članku 88. Poslovnika Općinskog vijeća („Službeni 
glasnik“ Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19). 
 
D)   Usmeno izvješće načelnice o radu općine Bol od posljednje sjednice vijeća 
Načelnica je izvijestila nazočne da je u siječnju izvršena primopredaja zgrade Doma za stare i 
da se tada započelo s ozbiljnijom adaptacijom. 
Nakon 20 godina korištenja, stanje zgrade je vrlo loše i iako je prvotni plan bio da novi 
zakupac nastavi s radom bez prekida, činjenica je da se ovakva adaptacija može napraviti 
samo dok u zgradi nema korisnika, pogotovo osjetljivih skupina kao što su stariji i nemoćni.  
U Domu se obnavljaju sve podne podloge, parket i keramika, vanjski zatvori, kuhinja, 
wc/kupaonice, krov, zidovi, kao  i drugi manji popravci. Kroz prosinac je ugrađen 
protupožarni sustav. Radi se na cjelovitoj adaptaciji kako bi postigli uvjete dostojne boravka 
osjetljivih korisnika. 
Načelnica je kazala da je trenutno otvoreno nekoliko većih gradilišta: radi se na prvoj fazi 
novog groblja, kod Samostana na šematoriju, u Ulici Ante Radića, u Ulici Ivana Mažuranića, 
na streetworkout parku na Borku, u kuhinji Dječjeg vrtića. Svi radovi teku zadovoljavajućom 
dinamikom i načelnica vjeruje da će do turističke sezone većina radova biti dovršena.  
Načelnica je izvijestila vijećnike da je ponovljenom postupku javne nabave izabran izvođač 
za projekt Bujičnog kanala na Borku, kao i nadzor nad tim projektom. S obzirom da se radi o 
glavnoj prometnici na ulasku u mjesto i da nam turistička sezona diktira tempo, odlučeno je 
da se  s radovima neće započeti odmah, već po završetku sezone. Realna procjena je da će 
radovi trajati 8 mjeseci bez nekih neplaniranih odgoda, loših vremenskih uvjeta i slično, stoga 
je s izvođačem dogovoreno da najkasnije kroz ljeto napravi kvalitetnu pripremu kako bi što 
spremniji ušli u radove.  
Vezano uz 2. fazu groblja načelnica je kazala da je projektant napravio sve izmjene i dopune 
koje je zatražila referentica ureda za graditeljstvo i sad nam preostaje čekati izdavanje 
dozvole. U međuvremenu se radi i izvedbeni projekt s troškovnikom i čim kompletiramo ta 
dva dokumenta, građevinsku dozvolu i troškovnik, raspisati će se javna nabava za izvođenje 
radova.  Istaknula je da i jedno i drugo očekujemo do ljeta. 
Načelnica je kazala da je Lučka osigurali izvođača radova za luku na Račiću i to tvrtku Texo 
Molior d.o.o. Ugovor je potpisan početkom veljače i ukupno je ugovoreno radova u 
vrijednosti 12.833.957,33 EUR, odnosno 16.042.446,66 EUR s uključenim PDV-om. Prema 
ugovoru radovi će trajati 40 mjeseci. Texo Molior ima iskustva u pomorskim građevinama, 
radili su luku u Cavtatu, Trpnju, na Koločepu,  Duba Pelješka i brojne druge, a trenutno 
završavaju i luku otvorenu za javni promet u Omišu čiji su radovi započeli u 2021. S obzirom 
na opseg posla, radovi će trajati sigurno 3-4 godine, bez prekida u turističkoj sezoni, jer su 
upravo u tim mjesecima optimalni uvjeti za obavljanje radova na moru. Trenutno je u tijeku 
javna nabava za osiguranje nadzora nad radovima, a onda kroz 3. mjesec očekujemo radni 
sastanak s izvođačem, nadzorom i predstavnicima lučke uprave na kojoj će nas pobliže 
upoznati s dinamikom.  
Načelnica je podsjetila nazočne kako planiramo zajedno s OŠ Bol, kao i sa Županijom SDŽ 
aplicirati na natječaj Ministarstva obrazovanja  „Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje 
osnovnih škola za potrebe jednosmjenskog rada i cjelodnevne škole“. U međuvremenu je 
izrađeno idejno rješenje koje je u siječnju poslano na suglasnost u Ministarstvo. Suglasnost  
još uvijek čekamo. Jednodijelna školska dvorana ne bi zadovoljila potrebe koje imamo u 
Bolu, prvenstveno za mali nogomet koji je najpopularniji. 
Zbog toga je načelnica pismom namjere iskazala interes da razliku od školske jednodijelne do 
hibridne s većim borilištem, financiramo sami iz vlastitih ili iz drugih izvora financiranja. 
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E)    Vijećnička pitanja, prijedlozi i pohvale 
Tihomir Marinković je pitao što općina poduzima da bi se sanirala daljnja erozija polaže 
Zlatni rat. Smatra da je situacija ozbiljna te da treba poduzeti hitne mjere za zaštitu plaže. 
Načelnica je kazala da je sa predstavnicima Ministarstva zaštite okoliša i zelene tranzicije, 
Ministarstva mora, prometa i infrastrukture, Javne ustanove More i Krš, stručnjacima s 
geološkog odsjeka PMF-a i Instituta Ruđer Bošković, već održan sastanak po pitanju 
promjena na plaži Zlatni rat. 
Općina je inicirala sastanak kako bi na jednom mjestu okupili relevantne stručnjake koji 
razumiju problematiku obalnih procesa i erozija plaža. 
Recentne promjene su vjerojatno uzrokovane kombinacijom brojnih faktora, na neke imamo 
utjecaj, a neki su jednostavno dio prirodnih procesa u kojima je jedino konstanta da se sve 
mijenja. 
Navikli smo da Zlatni rat mijenja oblik nekim svojim dnevnim, mjesečnim ili godišnjim 
ritmom, ali stručnjaci se slažu da ono vjerojatno ima i svoj stoljetni ritam, o kojem gotovo 
ništa ne znamo. 
Javna ustanova More i Krš započela je postupak izrade interdisciplinarne studije, kojoj je cilj 
bolje razumjeti fenomen Zlatnog rata, predvidjeti daljnje modele kretanja s obzirom na 
klimatske promjene, kao i dati odgovore kako negativni utjecaj čovjeka svesti na minimum.  
Do izrade interdisciplinarne studije i njene provedbe proći će godine i za realizaciju će trebati 
znatna financijska sredstva, ali zaključak je da bi već sada mogli obaviti određena mjerenja 
struja i valova, kartiranja polja posidonije i batimetrije. Ti podaci će svakako biti korisni u 
procesu izrade studije.  
Načelnica je istaknula za ustanove za zaštitu prirode ne dozvoljavaju fizičke intervencije na 
plaži, odnosno ne dozvoljavaju intervencije u prirodne promjene oblika plaže. 
Tihomir Marinković je istaknuo da je  plaža Zlatni rat javno dobro Općine Bol, te da općina 
treba hitno izraditi sanacijski program plaže i od svih nadležnih institucija tražiti dozvolu za 
njegovo provođenje. 
Tihomir Marinković je pitao kada se konkretno može očekivati početak gradnje II. faze 
groblja. 
Načelnica je kazala da sve ovisi o dinamici ishođenja građevinske dozvole te da ne može dati 
točan termin početka gradnje novog groblja.  
Tihomir Marinković je pitao je li riješen vlasnički spor oko  Doma na Vidovoj gori. Podsjetio 
je nazočne da su neki, dok su bili u oporbi, isticali da se taj spor može riješiti za dva tjedna. 
Načelnica je kazala da sudski spor još nije riješen, odnosno da nije utvrđeno vlasništvo Doma. 
Dok se pravomoćno ne utvrdi vlasništvo ne možemo zaključivati ugovor sa Planinarskim 
društvom Mosor. 
Načelnica je podsjetila da je općina u zadnjih nekoliko godina uložila znatne napore za 
poboljšanje stanja na Vidovoj gori. Tako je postavljen WC, spremišta za prikupljanje otpada, 
postavljeni su stalci za bicikle i sl.  
Lea Marinković je pitala što Općina Bol, a i ostale jedinice lokalne samouprave na Braču 
poduzimaju za poboljšanje prometne infrastrukture na otoku. Istaknula je da postojeće stanje 
prometnica na otoku nezadovoljavajuće. 
Načelnica je kazala da ona i ostali čelnici općina na Braču ukazuju nadležnima na problem 
lošeg stanja cesta na otoku, ali, za sada, nema cjelovitog rješenja, Uglavnom se izvode  manji 
parcijalni zahvati sanacije oštećenog asfaltnog sloja. 
Lea Marinković je pitala ima li općina uvid u nacrt Hotela Park. 
Načelnica je kazala da ima uvid u projekt, da je stari dio hotela pod konzervatorskom 
zaštitom, te da će uglavnom imati isti oblik kao što ga je imao i prije. 
Tihomir Marinković je predložio da se od investitora ili izvođača radova zatraži bjanko 
zadužnica koja bi garantirala pokrivanje štete koja bi mogla nastati zbog prometovanja teških 
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vozila i strojeva po lokalnim cestama koje nisu predviđene za prometovanje takvih teških 
vozila. 
Načelnica je kazala da imamo dobru suradnju sa izvođačem radova. Izvođač se obvezao 
sanirati eventualna oštećenja. Primjerice već su sanirali zid oštećen u ulici Novi put, te su 
podupiračima ojačali mostić u istoj ulici. 
Lea Marinković je pohvalila djelatnike DVD-a zbog njihovog korektnog odnosa prema 
ljudima koje voze na liječničke preglede.  
Lea Marinković je ukazala na nekoliko prometnih problema u mjestu, te je istaknula da 
nekolicina građana uporno krše prometne propise. Osobito je istaknula problem prometovanja 
preko kamenom popločanih ulica. 
Načelnica je kazala da se planira nabavka nadzornih kamera koje će biti postavljene na više 
pozicija u mjestu, te će se nakon njihovog postavljanja lakše detektirati i kazniti prekršitelji 
prometnih pravila. 
Tihomir Marinković je, na zamolbu jednog građanina Bola,  vijećnicima podijelio dopis 
vezan uz prekršajnu odgovornost načelnice za imenovanje direktora TZO-a. 
Načelnica je kazala da bivši direktor TZO-a Markito Marinković ne može prihvatiti činjenicu 
da više nije direktor TZ-a, te da ne bira sredstva kako bi napakostio svima koji su sudjelovali 
u imenovanju novog direktora. Istaknula je da će i ova prijava, kao i ranije, biti odbačena. 
 
DNEVNI RED: 
POD 1) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je nazočnima  izložila Izvješće o radu povjerenstva i 
o namjenski utrošenim sredstvima u 2024. godini za potrebe katastarske izmjere. 
Općina Bol i Državna geodetska uprava sklopili su u 2024. godini Ugovor o financiranju 
naknada članovima povjerenstva za izlaganje na javni uvid podataka prikupljenih 
katastarskom izmjerom. 
Katastarska općina Bol Novi na početku postupka izlaganja imala je ukupno 3.026 
katastarskih čestica. Trenutno se izlaže Zona 1 koja ima 3.026 katastarskih čestica. Izloženo je 
ukupno 1.422 katastarske čestica (Zone 1), a ukupno preostaje za izložiti 1.778 čestica. 
Postupak izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih katastarskom izmjerom s istodobnom 
obnovom zemljišne knjige za katastarsku općinu Bol Novi započeo je u ožujku 2021. godine. 
Provedbu postupka izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih katastarskom izmjerom u 
2024. godini obavljali su članovi stručnog povjerenstva Maja Ančić i Bruna Klarić Svoinac. 
U 2024. godini Općina Bol je osigurala godišnji bruto iznos troškova za isplatu naknade 
članovima povjerenstva za provedbu postupka izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih 
katastarskom izmjerom za katastarsku općinu Bol Novi od 4.528,52 eura.  
U 2024. godini Povjerenstvo je ukupno izložilo 162 katastarskih čestica. Član povjerenstva je 
na izlaganju podataka u 2024. godini odradili 174 radnih dana, za što im je ukupno isplaćeno 
3.453,50 eura. Neutrošeni bruto iznos od 1.074,02 eura prenosi se u 2025. godinu, te će se 
godišnji bruto iznos troškova u 2025. godini za isplatu naknade članovima povjerenstva za 
provedbu postupka izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih i obrađenih katastarskom 
izmjerom od 4.520,00 eura umanjiti za navedeni iznos. 
 
Vijećnici su primili na znanje ovo izvješće. 
 
POD 2) 
Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom Zaključka o sufinanciranju poslova 
obnove zemljišne knjige za k.o. Bol za 2025. godinu. 
Naime, u 2025. godini Općina Bol će sufinancirati postupak obnove zemljišne knjige za k.o. 
Bol te će Ministarstvu pravosuđa Republike Hrvatske uplatiti iznos od 3.445,98 eura. 



 
 
 

5 

 
Predloženi Zaključak je usvojen JEDNOGLASNO, te će se objaviti u „Službenom glasniku“ 
Općine Bol. 
 
POD 3) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke o 
općinskim porezima općine Bol. 
Predsjednica vijeća je kazala da obveza donošenja predložene odluke proizlazi iz izmjena i 
dopuna Zakona o lokalnim porezima („Narodne novine“ broj 115/16, 101/17, 114/22, 
114/23), odnosno da se donošenjem ove odluke usklađuju općinski i zakonski propisi. 
Predloženom odlukom Općina Bol uvodi sljedeće poreze: porez na potrošnju, porez na 
nekretnine i porez na korištenje javnih površina. 
Porez na potrošnju bi se plaćao po stopi od 3 % . 
Nadležno porezno tijelo za utvrđivanje i naplatu poreza na potrošnju bi bila Porezna uprava. 
Porez na nekretnine bi se plaćao u iznosu od 7,50 eura po kvadratnom metru korisne površine 
kuće za odmor. 
Nadležno porezno tijelo za utvrđivanje i naplatu poreza na nekretnine za odmor bi bio 
Jedinstveni upravni odjel Općine Bol. 
Porez za korištenje javnih površina bi se plaćao u iznosu od 10 % naknade koja se plaća za 
korištenje javne površine. 
Nadležno porezno tijelo za utvrđivanje i naplatu poreza na korištenje javnih površina bi bila 
Porezna uprava. 
Provedeno je javno savjetovanje sa zainteresiranom javnošću te nije bilo primjedbi, sugestija 
ili komentara na odredbe nacrta odluke. 
Načelnica je kazala da se dosadašnji porez na kuće za odmor koji je iznosio 5 €/m2 mijenja sa 
porezom na nekretnine koji se predlaže u visini od 7,50 eura po kvadratnom metru korisne 
površine. 
Pojasnila je da je porez na kuće za odmor bio isključivi prihod općine, dok se porez na 
nekretnine dijeli između općine i županije u omjeru 80 % : 20 % . 
Istaknula je da je namjera zakonodavca bila da se prazne nekretnine što više oporezuju i na taj 
način da se prisile vlasnici da ih daju u trajan najam. 
Na taj način se može osigurati priuštivo stanovanje za mlade obitelji. 
Tihomir Marinković je pitao što se potiče ovom odlukom u Općini Bol. 
Načelnica je kazala da i u Bolu ima dosta praznih nekretnina,  te da se i ovom odlukom   
potiče vlasnike da ih daju u trajan najam zainteresiranim građanima. 
Načelnica je kazala da se porez na nekretnine ne plaća na nekretnine: koje služe za stalno 
stanovanje, koje se iznajmljuju na temelju ugovora o najmu za stalno stanovanje (najmanje 10 
mjeseci), koje domaćinu određenomu prema propisu kojim se uređuje ugostiteljska djelatnost 
služe za stalno stanovanje, kada je onemogućena stambena namjena nekretnine (npr., 
nekretnina je bez infrastrukture, bez krova, narušene statike i slično), kada se nekretnina ne 
može koristiti zbog prirodnih nepogoda i sl. 
  
Odluka o općinskim porezima općine Bol donesena je JEDNOGLASNO, te će se objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 4) 
Nataša Paleka Jakšić je upoznala nazočne sa prijedlogom odluke o visini paušalnog poreza po 
krevetu, smještajnoj jedinici u kampu, i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj. 
Predsjednica je kazala da je, zbog izmjena i dopuna Zakona o porezu na dohodak, donošenje 
ove odluke obveza jedinica lokalne samouprave. 
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Predloženom odlukom određuje se visina paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u 
kampu te smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj koji se nalaze na području 
Općine Bol. 
Visina paušalnog poreza po krevetu utvrđuje se ovisno o naselju u kojem se nalazi soba, 
apartman i kuća za odmor te bi iznosio: Bol - 100,00 eura po krevetu, Murvica - 100,00 eura 
po krevetu. 
Visina paušalnog poreza po smještajnoj jedinici u kampu i u objektu za robinzonski smještaj  
bi iznosila: Bol - 100,00 eura po krevetu, Murvica - 100,00 eura po krevetu. 
Provedeno je javno savjetovanje sa zainteresiranom javnošću u trajanju od 30 dana te nije bilo 
primjedbi, sugestija ili komentara na odredbe nacrta ove odluke. 
Načelnica je kazala da se predlaže minimalan iznos poreza, kako bi porezno opterećenje 
lokalnog stanovništva bilo što manje. 
Također je kazala da planira donošenje programa poticanja privatnih iznajmljivača kako ne bi 
došlo do odustajanja od pružanja usluga u domaćinstvu. 
Načelnica smatra da bolski turizam treba donosi dobrobit svima, a naročito stalnom 
stanovništvu Bola. 
 
Odluka o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu, i smještajnoj 
jedinici u objektu za robinzonski smještaj je prihvaćena JEDNOGLASNO, te će se objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 5) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je vijećnicima dala uvodno obrazloženje Odluke o 
cjeniku usluga Dječjeg vrtića  „Mali Princ“ Bol. 
Naime, u proračunu općine Bol za 2025. godinu se ne predviđa naplata vrtića za korisnike sa 
prebivalištem na području općine Bol, te podloženi cjenik predstavlja usuglašavanje sa 
odredbama proračuna. 
Predloženom odlukom utvrđuju se mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Mali princ“ koje 
plaćaju roditelji-korisnici, za djecu koja koriste program dječjeg vrtića, od kojih barem jedan 
ima prijavljeno  prebivalište na području Općine Bol, za djecu koja koriste program dječjeg 
vrtića, a koja imaju prebivalište prijavljeno na području Općine Bol. 
Predloženom odlukom za redoviti program i program pred škole utvrđuje se ekonomska 
cijena dječjeg vrtića u iznosu od 465,80 eura mjesečno po djetetu.  
Ovom odlukom se predviđa da Općina Bol  osigurava sredstva za hranu, didaktička sredstva i 
drugi potrošni materijal za rad sa djecom, sredstva za energiju, vodu i održavanje sanitarno 
higijenskih uvjeta te druge materijalne troškove za korisnike od kojih barem jedan roditelj  
ima prijavljeno  prebivalište na području Općine Bol, za djecu koja koriste program dječjeg 
vrtića, a koja imaju prebivalište prijavljeno na području Općine Bol. 
Ostali korisnici plaćaju ekonomsku cijenu vrtića. 
Tihomir Marinković je pitao koji je omjer korisnika koji će plaćati ekonomsku cijenu vrtića i 
onih za koje će vrtić biti besplatan. 
Načelnica je kazala da će vrtić, prema trenutnom stanju, biti besplatan za sve. 
Načelnica je također istaknula da su na prošloj sjednici vijeća na kojoj se donosio proračun za 
2025. prihvaćeni amandmani kojima su osigurana sredstva za 100% financiranje ekonomske 
cijene vrtića. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o cjeniku usluga Dječjeg vrtića  „Mali Princ“ 
Bol, a ista će biti objavljena u "Službenom glasniku" Općine Bol, a primjenjuje se od 01. 
ožujka 2025. godine. 
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POD 6) 
Općinska načelnica Katarina Marčić je dala uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o odabiru 
najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru 
na području Općine Bol. 
Predložena odluka se temelji na provedenom Javnom natječaju za dodjelu dozvola na 
pomorskom dobru na području Općine Bol i bodovanja pristiglih ponuda od strane 
Povjerenstva. 
Naime, temeljem provedenog javnog natječaja i bodovanja Povjerenstva načelnica predlaže 
općinskom vijeću odabir najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola za obavljanje 
djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol na vremensko razdoblje od  4 
(četiri) godine. 
Općinsko vijeće je nadležno za donošenje ove odluke temeljem odredbi članka 71. st. 3. 
Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama („Narodne novine“, br. 83/23) i čl. 21.  Plana 
upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol za razdoblje od pet godina odnosno 
od 2024. do 2028. godine („Službeni glasnik“ Općine Bol br. 2/2024). 
Ukupno se dodjeljuje 3 dozvole (lokacije 13, 16 i 58 Plana) na pomorskom dobru na razdoblje 
od 4 godine. 
Sukladno odredbama čl. 22.  Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol 
za razdoblje od pet godina odnosno od 2024. do 2028. godine nakon usvajanja predložene 
odluke načelnica će pozvati odabrane ponuditelje da plate ponuđene godišnje iznose u roku 
od 8 dana od zaprimljenog poziva. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o odabiru najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu 
dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol, a odluka će 
se  objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 7) 
Predstavnici tvrtke Sunce hoteli d.d. su od općinskog vijeća zatražili dozvolu za zadržavanje 
kranske dizalice na gradilištu Hotela Park u razdoblju ljetne stanke (od 1. 06. do 1. 10. 2025.) 
za koje vrijeme ista neće biti u funkciji. 
U obrazloženju zamolbe navode da zbog obujma posla svi radovi za koje je potreban kran, 
neće biti izvedeni do ljetne stanke. 
Zbog vrlo otežanog i riskantnog pristupa gradilištu, demontaža i odvoz sa ponovnim 
dovoženjem i montažom, izuzetno je financijski, ali i logistički zahtjevna operacija, koja bi 
dodatno opteretila ulicu Novi put. 
 
Vijećnici su prihvatili ovu zamolbu, ali bi predložili izvođaču radova da se horizontalni dio 
dizalice razmontira. 
 
Potpuni tijek sjednice nalazi se na tonskom zapisu, koji se sukladno članku 89. Poslovnika 
Općine Bol (“Službeni glasnik” Općine Bol br. 05/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19) čuva u uredu  
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol. 
 
Sjednica je završila u 9.15 sati 
Zapisnik sastavila: Svjetlana Baković  
 
 

Predsjednica vijeća: 
 

Nataša Paleka Jakšić 


